
Protokół Nr 5

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultur y i Sportu Rady odbytego w dniu 14 czerwca 2011r. 

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Maria Wilkowska - przewodnicząca

2. Getka Janusz - członek

3. Kujawski Bogdan - członek

4. Sobczak Józef - członek

5. Wątorska Parzydło Justyna - członek

6. Zaręba Edyta - członek

W posiedzeniu uczestniczyli: Dyrektorzy Szkół i Przedszkola Samorządowego i W ójt Gminy.

Otwarcia posiedzenia dokonała p. Maria Wilkowska -  przewodnicząca komisji, powitała i 

przedstawiła porządek obrad.

l.Opracowanie planów remontów w placówkach oświatowych na terenie Gminy Dąbrówka.

2. Stypendium motywacyjne.

3.Sprawy różne i wolne wnioski.

Następnie głos zabrał p. W ójt informując, wszyscy dyrektorzy zgłaszali potrzebę zatrudnienia w 

swoich placówkach psychologa lub pedagoga, dyrektor przedszkola samorządowego prosi o 

zatrudnienie konserwatora na J4 etatu zachodzi również konieczność zatrudnienia nauczyciela 

wspomagającego lub pomoc nauczyciela w szkole w Józefowie co związane jest z dodatkowymi 

kosztami. W dalszej części swojej wypowiedzi p. W ójt zapoznał ze stanem środków na remonty szkół 

w poszczególnych placówkach, który na chwilę obecną przedstawia się następująco:

- Szkoła Podstawowa w Dąbrówce - 12.900,00 zł

- Szkoła Podstawowa w Guzowatce -1.000,00 zł

- Szkoła Podstawowa we Wszeborach - 12.868 zł

- Gimnazjum w Dąbrówce -14.800,00 zł

- Przedszkole w Dręszewie - 4.930,00 zł

- Zespół Szkół w  Józefowie -12.348,00 zł

Na stypendia w roku bieżącym zaplanowane było łącznie 30.454 zł. W I półroczu na ten cel 

wydatkowano 5.240 zł na II półrocze planuje się 8. 720 zł. Wysokość stypendium to 140 zł w 

gimnazjum i 120 zł w szkołach podstawowych poinformował p. Wójt.

Odnośnie planowanych remontów w szkołach każdy z dyrektorów przedstawił co planuje wykonać i 

tak

- Szkoła podstawowa w Dąbrówce -  planowane remonty zgodnie z załącznikiem



— mi

- Publiczne Gimnazjum w Dąbrówce - nie planuje żadnych większych remontów z uwagi na 

prowadzoną rozbudowę gimnazjum i budowę hali sportowej. Kluczowa rzeczą jest odwodnienie 

terenu przy prowadzonej inwestycji.

Szkoła Podstawowa we Wszeborach - uporządkowanie stanu drogi dojazdowej do domu nauczyciela 

i wykonanie ogrodzenia z tyłu.

- Zespół Szkół w Józefowie - planowany jest remont dachu nad sala gimnastyczna , odnowienie 

łazienki na górze oraz odświeżenie pomieszczeń lekcyjnych. Bardzo ważna sprawą jest również 

wykonanie ogrodzenia na tyłach szkoły.

Guzowatka -  remont łazienki, oraz nawiezienie kilku wywrotek czarnej ziemi na boisko szkolne. 

Potrzeba jest wykonania odrodzenia od strony Działów Czarnowskich i wymiana bramy wjazdowej.

Przedszkole -  planuje odwodnienie terenu i wyłożeniu kostką przy wejściu na teren przedszkola 

oraz przedłużenie parkingu na odcinku ok. 20 m. Planowane jest wykończenie kuchni, zakup zlewu 

dwukomorowego, zamontowanie grzejników w łazienkach i wymiana drzwi łazienkowych.

Do pkt. 2 Odnośnie wysokości stypendium motywacyjnego członkowie komisji zaproponowali 

jednogłośnie o jego podwyższenie o 20 zł tj: dla gimnazjum -  160, dla szkoły podstawowej 140 zł.

Do pkt.3 W sprawach różnych głos zabrała p. Justyna Wątorska-Parzydło na temat boiska w 

Marianowie. Mimo prowadzonych rozmów nie udało się znaleźć nowego miejsca. Pani Łukasiewicz 

Regina -  sołtys wsi Marianów poinformowała, że zorganizowała zebranie wiejskie między innymi w 

powyższej sprawie na którym mieszkańcy jednomyślnie wskazali plac przy sklepie na miejsce zabaw.

Pani Parzydło powróciła do podania mieszkańców Marianowa dotyczącego współfinansowania tej 

inwestycji.

Wzorem poprzednich dofinansowań do placów zabaw komisja jednogłośnie opowiedziała za 

przyznaniem kwoty 3 tysięcy złotych dla miejscowości Marianów.

Na tym protokół zakończono-

Przewodnicząca komisji

Maria Wilkowska


